

## Urlaub - Holiday

[APC&TCP-News](#) -> [Urlaub - Holiday](#)

AndreasM

#1/1 Posted: 06.07.2017 - 08:45 Post subject: Urlaub - Holiday

- 1) german
- 2) english

APC&TCP: Wir nehmen uns ne kleine Auszeit

Von Samstag den 8. Juli bis Freitag den 14. Juli gönnen wir uns ein paar Tage Urlaub.

Das bedeutet das man zwar weiterhin in unserem Onlineshop auf [www.amigashop.org](http://www.amigashop.org) bestellen kann, die Bestellungen aber erst ab den 14. Juli bearbeitet werden. Das gilt auch für Download-Bestellungen.

Wir werden aber unser möglichstes tun, um nach unserem Urlaub alle Bestellungen so schnell wie möglich zu verschicken.

Außerdem werden in der Zeit auch die Amiga Future News nicht aktualisiert. Also keine Panik wenn ihr keine neuen News bei uns findet. Die Amiga Welt ist nicht untergegangen. 😊

<http://www.amigafuture.de>

<http://www.apc-tcp.de>

APC&TCP: We are taking a short break

From Saturday the 8th of July to Friday the 14th of July, we will be taking a few days off as a holiday.

This means that you can continue to order items in our online shop at [www.amigashop.org](http://www.amigashop.org), but those orders will only be processed after July 14th, which also applies to download orders. However, we will do our utmost to send all those orders as soon as possible after our holiday.

In addition, the Amiga Future News will not be updated during those dates. So don't panic if you do not receive any new news from us. The Amiga world has not been terminated. 😊

<http://www.amigafuture.de>

<http://www.apc-tcp.de>